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De CoCo tijdens een van haar 'lunch-vergaderingen'. vlnr: Bert Bollen, Rob Fastenau, Dick Harberts, Emile Aarts (staand), Ivan 
Strausz, Alec Reader en Peter Slikkerveer (niet op de foto Yde Tamminga) 

De CoCo doet regelmatig verslag van haar vergaderingen in het Nat.Lab. Journaal. Wat is de 
CoCo en hoe ziet zij haar taak? Van Alec Reader (voorzitter van de CoCo), Peter Slikkerveer en 
Yde Tamminga krijg ik een opfrissertje over de doelstelling en activiteiten van de CoCo. 

De Contact Commissie, kortweg CoCo, werd in 1945 door Prof. Holst opgericht. De doelstelling 
van de CoCo was, en is nog steeds, het bevorderen van de communicatie tussen directie en de 
medewerkers van het Nat.Lab., waarbij geprobeerd wordt zaken die bij de medewerkers leven, aan de 
orde te stellen. 
Daartoe onderhoudt de CoCo eenmaal per kwartaal contact met de directie in de zgn. CoCo/directie-
vergadering. Het verslag van deze vergadering wordt in het Nat.Lab. Journaal gepubliceerd. De CoCo 
heeft alleen een informatieve functie, dus geen beslissingsbevoegdheid of controlerende functie. Het 
grote voordeel van de CoCo is dat de informatie zonder filtering door de hie)rarchische tussenlagen op 
het bureau van de directie belandt, waardoor de communicatie bevorderd wordt. De huidige CoCo 
bestaat uit zes gekozen leden van het wetenschappelijk personeel en een aanvulling van twee 
afgevaardigden uit de OR. 

Waarover wordt gesproken?' 
'Informatie kortsluiten' is een van de duidelijke antwoorden van Peter Slikkerveer. 'We proberen 
tijdens de vergaderingen vragen te stellen aan de directie over onderwerpen waarover via andere 
openbare informatiekanalen nog geen informatie verstrekt is' zo gaat Alec Reader verder. 'Het gaat 
hierbij vooral om het communiceren van gevoelens, ideee)n en zorgen die de Nat.Lab.-medewerkers 
hebben. Meer specifiek betreft het zaken die betrekking hebben op de visie, het beleid en de 
organisatie ten aanzien van wetenschapsbeoefening, technologie en samenwerkingsverbanden. Het 
accent van het werk van de onderzoeker verschuift steeds meer van de wetenschap naar praktische 
zaken; de onderwerpen van de CoCo verschuiven dan ook steeds meer in de richting van de Self 
Financing Activities (SFA's) en Business Units (BU's). Overigens, meestal komen de onderwerpen uit je 



directe werkomgeving. Daarom is de commissie zo veel mogelijk samengesteld uit leden uit 
verschillende gebouwen'. 

Hoe gaan jullie te werk? 
'Het probleem blijft nog altijd het goed laten stromen van de informatie' vervolgt Alec Reader, 'te veel 
informatie wordt "beneden" nog niet, of niet op de juiste wijze, ontvangen. 
Gebrek aan informatie werkt demotiverend, en de schijninformatie die uit het roddelcircuit komt, is 
onbetrouwbaar. Het is daarom plezierig te merken dat onze activiteiten de laatste jaren door de 
directie steeds serieuzer genomen worden. De vergaderingen worden ook door hen terdege 
voorbereid; de agenda wordt bijvoorbeeld in de Directie Vergadering (DV) besproken. Zij nodigt 
eventueel specialisten uit om een toelichting op de discussieonderwerpen te geven. De CoCo houdt 
ongeveer drie voorbereidingsbijeenkomsten'/per CoCo/directie-vergadering om de onderwerpen te 
selecteren' 

Yde Tamminga noemt de volgende onderwerpen die recentelijk besproken zijn: 'technology roadmaps',
technisch-wetenschappelijke portfolio-analyse, Self Financing Activities (SFA's), contract-research, 
Jonge Academici-stages, etc. De onderwerpen komen veelal uit de directe omgeving van de CoCo-leden.
'Daarom is het belangrijk dat de CoCo-leden zo goed mogelijk geï)nformeerd worden door hun collega-
medewerkers', besluit Yde. 

Ter informatie; in de CoCo hebben op dit moment zitting: Emile Aarts, Rob Fastenau, Dick Harberts 
(secretaris), Alec Reader (voorzitter) Peter Slikkerveer en Yde Tamminga en namens de OR: Bert 
Bollen en Ivan Strausz.' 


